

校友消息 ALUMNI NEWS

2012 年中大校友日暨院長晚宴 2012 CUHK Alumni Homecoming cum Head's Dinner

2012 年中大校友日於 2012 年 12 月 2 日(星期日)舉行，當日聯合書院校友會於大學本部百萬大道設有兒童遊戲攤位，與眾同樂，更連續四年奪得「我最喜愛的攤位」大獎。聯合書院亦為校友安排暢遊校友徑活動，聯合書院院長余濟美教授於書院學生飯堂設晚宴招待聯合書院校友及家人，余院長及聯合書院校友會會長殷巧兒女士於晚宴上致歡迎辭。當晚逾二百八十位校友及家人一同參與，共度一個歡愉的晚上。



大學校友事務處處長區月晶女士（左八）親身到場支持聯合書院院長晚宴。
Ms Connie Au, Director of Alumni Affairs (8th left) showed her support at United College Head's Dinner.



▲ 祝酒
A happy toast

The 2012 CUHK Alumni Homecoming was held on Sunday, 2 December 2012. The United College Alumni Association set up a game booth to promote the association at the University Mall and the association won the Favorite Booth Award for four consecutive years. Furthermore, the College arranged Alumni Trail Tour for participants in the afternoon, while Professor Jimmy C M Yu, College Head, hosted a dinner for all United College alumni and family members at the College Student Canteen. Professor Jimmy C M Yu and Ms Lina H Y Yan, President of United College Alumni Association, delivered welcoming addresses to alumni. Over 280 alumni and their family members participated in this dinner gathering and had an enjoyable evening on United College campus.

聯合書院校友於中大高爾夫球日勇奪多個獎項 United College Alumni Won Awards in CUHK Golf Day

本院校友於 2012 年 11 月 9 日香港中文大學高爾夫球日中奪得多個獎項，詳見下表：

College alumni won different prizes in CUHK Golf Day on 9 November 2012. Details are listed in the following table:

中大盃隊際淨桿獎——亞軍 CU Cup Best Net—1 st Runner Up	鄭恩德先生(84/市場) Mr Ronald Y T CHENG (84/MKT) 鍾國霞女士(09/藥劑) Ms Noel K H CHUNG (09/PHA) 葉冠東先生(86/財務) Mr Patrick K T IP (86/FIN) 鄧金榮先生(86/工管) Mr Jeremy K W TANG (86/BBA)
公開盃隊際淨桿獎——季軍 CUHK Team Open— Best Net—2 nd Runner Up	鍾國霞女士(09/藥劑) Ms Noel K H CHUNG (09/PHA) 林炎南先生(80/市場) Mr David Y N LAM (80/MKT) 劉秋生先生(90/電子) Mr LAU Chau-sang (90/ELE) 鄧金榮先生(86/工管) Mr Jeremy K W TANG (86/BBA)
男子組兩桿最近洞獎 Men Nearest-to-Pin on 2 nd Shot	林炎南先生(80/市場) Mr David Y N LAM (80/MKT)
女子組兩桿最近洞獎 Ladies Nearest-to-Pin on 2 nd Shot	劉林詠常女士(71/社會) Mrs Winifred LAU (71/SOC)
女子組最遠距離獎 Ladies Longest Drive	鍾國霞女士(09/藥劑) Ms Noel K H CHUNG (09/PHA)
女子組個人淨桿獎——冠軍 Ladies Individual Best Net—Champion	

本院同仁謹致賀忱！
Our warmest congratulations to all of them!



▲ 聯合書院隊奪得中大盃隊際淨桿獎——亞軍
UC team receiving the 1st runner-up of CU Cup Best Net



▲ 聯合書院隊奪得公開盃隊際淨桿獎——季軍
UC team receiving the 2nd runner-up of CUHK Team Open



▲ 林炎南校友(中)奪男子組兩桿最近洞獎
Mr David Y N Lam (centre) won the prize on Nearest-to-Pin on 2nd Shot (Men)



▲ 劉林詠常校友(中)奪女子組兩桿最近洞獎
Mrs Winifred Lau (centre) won the Nearest-to-Pin on 2nd Shot (Women)



▲ 鍾國霞校友(中)奪女子組最遠距離獎及女子組個人淨桿獎冠軍
Ms Noel K H Chung won the prize on Longest Drive (Women) and Champion, Individual—Best Net (Women)